



永安旅遊日本旅遊套票預訂禮遇
Wing On Travel Japan travel package booking privileges

條款及細則：

禮遇一、訂購指定日本自由行套票

1. 此禮遇有效期由即日起至 2025 年 1 月 31 日。
2. 此禮遇只供同為 SUPREME 客戶及永安旅遊會員享用。如欲享用此禮遇，請於訂購套票前成為永安旅遊會員，或直接登入會員賬戶，並於付款前輸入指定推廣碼。
3. 於禮遇有效期期間，客戶憑指定推廣碼於永安旅遊網或 App 購買由香港出發之指定日本自由行套票（東京、大阪、福岡、名古屋、札幌、熊本、鹿兒島、米子、鳥取、仙台、廣島、德島、沖繩）訂單滿港幣\$3,000（未連稅）即享港幣\$300 折扣。
4. 此禮遇名額有限，先到先得，額滿即止。
5. 每位永安旅遊會員只限使用推廣碼乙次。
6. 推廣碼不能與其他優惠及折扣同時使用（eMoney 除外）。
7. 此禮遇不能兌換成現金，或用於任何已完成/提交/預訂成功的訂單，亦不能轉移入其他會員賬戶。
8. 如客戶因任何原因取消訂單，推廣碼將不獲補發。
9. 訂購的指定金額一概不計算稅項、附加費、保險費、碼頭費、運費、產品原本折扣優惠及其他費用。
10. 永安旅遊保留隨時修改或終止此禮遇的權利。如有任何爭議，永安旅遊保留最終決定權。
11. 如本條款及細則的英文和中文版本有任何不相符之處，應以中文版本為準。

Privilege 1. Booking the designated Japan travel package

1. This privilege is valid from now until 31 January 2025.
2. This privilege is exclusive to SUPREME customers who are also Wing On Travel members. To enjoy this privilege, please register for the Wing On Travel membership, or log in to your member account and enter the promo code before purchasing a travel package.
3. During the validity period, customers will receive a HK\$300 discount upon spending HK\$3,000 (tax excluded) on a selected flight and hotel package departing from Hong Kong to Japan (including Tokyo, Osaka, Fukuoka, Nagoya, Sapporo, Kumamoto, Kagoshima, Yonago, Tottori, Sendai, Hiroshima, Tokushima, Okinawa destinations) by entering the designated promo code on the Wing On Travel website or mobile App at the time of booking.
4. The quotas for this privilege are limited and available on a first-come, first-served basis while supplies last.
5. Each Wing On Travel member may use the promo code only once.
6. The promo code cannot be used in conjunction with other promotions and discounts (except eMoney).
7. This privilege cannot be exchanged for cash and cannot be used for any completed/submitted/successfully booked orders. It cannot be transferred to other member accounts.
8. If an order is cancelled for any reason, the promo code will not be reissued.
9. The specified order amount does not include taxes, surcharges, insurance fees, terminal fees, freight charges, original product discounts, and other fees.
10. Wing On Travel reserves the right to modify or terminate the promotion at any time. In case of any dispute, Wing On Travel reserves the right to make the final decision.
11. If there are any discrepancies between the English and the Chinese versions of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.

禮遇二、訂購日本當地體驗產品

1. 禮遇有效期由即日起至 2025 年 1 月 31 日。
2. 此禮遇只供同為 SUPREME 客戶及永安旅遊會員享用。如欲享用此禮遇，請於訂購產品前成為永安旅遊會員，或直接登入會員賬戶，並於付款前輸入指定推廣碼。
3. 於禮遇有效期期間，客戶憑指定推廣碼於永安旅遊網或手機 App 購買指定日本當地體驗產品兩份或以上可享 6%折扣，最高更可享港幣\$300 折扣。。
4. 此禮遇名額有限，先到先得，額滿即止。
5. 每位永安旅遊會員只限使用推廣碼乙次。
6. 推廣碼不能與其他優惠及折扣同時使用（eMoney 除外）。
7. 此禮遇不能兌換成現金，並不得用於任何已完成/提交/預訂成功的訂單，亦不能轉移至其他會員賬戶內。
8. 如客戶因任何原因取消訂單，推廣碼將不獲補發。
9. 訂購的指定金額一概不計算稅項、附加費、保險費、碼頭費、運費、產品原本折扣優惠及其他費用。
10. 永安旅遊保留隨時修改或終止此禮遇的權利。如有任何爭議，永安旅遊保留最終決定權。
11. 如本條款及細則的英文和中文版本有任何不相符之處，應以中文版本為準。
12. 不適用產品列表（產品將不定期更新，永安旅遊保留隨時修改或終止優惠的權利。如有任何爭議，永安旅遊保留最終決定權）：
 - 所有上網數據卡產品
 - 日本大阪環球影城馬里奧手環租賃 周邊產品租借 隨借隨還
 - 日本+大阪+日本環球影城半日遊【大阪市內環球影城單程接或送】
 - 日本環球影城你豆子爆米花桶禮券大小同價
 - 日本環球影城名偵探柯南之逃脫篇百萬美元的序幕快速通行券大小同價
 - 日本環球影城餐飲及購物優惠券大小同價
 - 日本環球影城你豆子爆米花桶禮券大小同價
 - 日本環球影城餐飲及購物優惠券大小同價
 - 日本環球影城道頓堀/心齋橋 - 環球影城單程直通車大小同價
 - 日本環球影城特快入場券 4| Thrills & Selection 大小同價
 - 日本環球影城特快入場券 4| Adventure & Jaws 大小同價
 - 日本環球影城特快入場券 4| Fun & Variety（可選場次）大小同價
 - 日本環球影城特快入場券 4| Limited & Variety（可選場次）大小同價
 - 日本環球影城特快入場券 4| Limited& Fun（可選場次）大小同價
 - 日本環球影城特快入場券 7| Variety(可選場次)大小同價
 - 大阪地鐵卡巴士乘車券（1 日 / 2 日）
 - 【無需換票 掃碼使用】大阪南海電鐵特急 Rapi:t 車票 | 關西機場—大阪難波/新今宮/天下茶屋站 單程電子票
 - 京阪電車 | 京都-大阪觀光週遊 1/2 日券及 OSAKA Metro 一日券（電子兌換券）
 - 京阪電車 | 京都-大阪+大阪 Metro 1 日觀光乘車券
 - 東京 Metro 地鐵+ 都營地下鐵 一日券/二日券/三日券 | 東京 Metro 地鐵+ 都營地下鐵 24/48/72 小時車票
 - 成田機場⇌東京市區/橫濱機場利木津巴士車票（單程/來回）【電子票/機場巴士直達市區】
 - 【限時優惠】利木津巴士 可選成田機場/羽田機場/市區各站出發
 - 東京 Metro 地鐵票乘車券+東營地下鐵 24 小時券/48 小時券/72 小時券
 - 東京 Metro 地鐵 1 / 2 / 3 日乘車券（無限次乘搭）
 - 【利木津巴士】成田機場/羽田機場-東京/新宿/台場/歌舞伎町/橫濱機場巴士



SUPREME 5G

- 東京 Metro 地鐵卡周遊券 1/2/3 日券 24/48/72 小時交通卡

Privilege 2. Booking local experience products

1. This privilege is valid from now until 31 January 2025.
2. This privilege is exclusive to SUPREME customers who are also Wing On Travel members. To enjoy this privilege, please register for the Wing On Travel membership, or log in to your member account and enter the promo code before purchasing a travel package.
3. During the validity period, customers will enjoy a 6% off discount on two or more local experiences in Japan (applicable to designated products only), with maximum HK\$300 discounts. by inserting the designated promo code on the Wing On Travel website or mobile app at the time of booking.
4. The quotas of this privilege are limited and available on a first-come, first-served basis while supplies last.
5. Each Wing On Travel member may use the promo code only once.
6. The promo code cannot be used in conjunction with other promotions and discounts (except eMoney).
7. This privilege cannot be exchanged for cash and cannot be used for any completed/submitted/successfully booked orders. It cannot be transferred to other member accounts.
8. If an order is cancelled for any reason, the promo code will not be reissued.
9. The specified order amount does not include taxes, surcharges, insurance fees, terminal fees, freight charges, original product discounts, and other fees.
10. Wing On Travel reserves the right to modify or terminate the promotion at any time. In case of any dispute, Wing On Travel reserves the right to make the final decision.
11. If there are any discrepancies between the English and the Chinese versions of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.
12. Please refer to Chinese version of T&C for excluded products (products will be updated from time to time. Wing On Travel reserves the right to modify or terminate the promotion at any time. In case of any dispute, Wing On Travel reserves the right to make the final decision).